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متن پرسش

سلام: من متوجه نميشم چرا جمهوري اسلامي اينقد شهيد حججي رو بزرگ كرد و يك عالمه تبليغش

كرد و ازش اسطوره ساخت در حالي سالانه صدها شهيد اينجوري ميديم و اتفاقاً همزمان با همين

شهيد حججي ٦ شهيد ديگه ام داديم ولي براي آنها اين همه بزرگداشت اجرا نشد! چرا دستگاه

تبليغاتي جمهوري اسلامي اينقد روي اين شهيد سرمايه گذاري كرد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چون دشمن نحوهی شهادت آن مرد الهی را در رسانههای خود مطرح کرد تا

موجب رعب و وحشت گردد، حضرت پروردگار درست برعکسِ قصد دشمنان اسلام، قلبها را متوجه

شهید حججی نمود تا نیّت ایشان که «مؤثربودن» جهتِ هدایت مردم بود، عملی شود. زیرا مردم در

باطن خود به دنبال حقیقتاند و شهید حججی انعکاسِ روح و روحیهی مردم بود و در واقع مردم خودِ

گمگشتهی خود را در او یافتند. موفق باشید 


